
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

П Р О Т О К О Л № 1 3  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, проведено на 

26.06.2024 г. 

Днес,  26.06.2024 г. в зала ІІ на СО  се проведе редовно заседание на Постоянната 

комисия по здравеопазване и социална политика 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев – зам.-председател на комисията, в  12.00  

часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 6 общински  

съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. Списъкът на присъстващите 

членове на комисията е приложен към протокола – Приложение № 1.8 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието.  

По предложения дневен ред бяха направени предложения за допълнения, описани в 

допълнителен дневен ред. 

 
Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

Маг.-фарм. Саад Алуани - за 

д-р Антон Койчев – за 

Пламена Терзирадева – за 

Диян Стаматов – за 

Иван Пешев - за 

Емил Димитров – за 

 
По т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА23-ДИ04-3784/2/23.05.2024 г. относно приемане на 

решение за създаване на нова социална услуга в общността като държавно делегирана 

дейност – Център за обществена подкрепа „Хоризонти“ с основни дейности: 

„Информиране и консултиране (като общодостъпна и като специализирана услуга)“; 

„Общностна работа“; „Застъпничество и посредничество“; „Терапия и рехабилитация 

(само стандартите за терапия)“; „Обучение за придобиване на умения (като общодостъпна 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, https://council.sofia.bg/ 



и като специализирана услуга)“,  с адрес: гр. София, район „Слатина“, кв. „Христо 

Ботев“, ул. „514“ с капацитет 50 места. 

Допълнителна информация  СОА23-ДИ04-3784-(3)/19.06.2024г.към Доклад с рег. № 

СОА23-ДИ04-3784-(2)/ 23.05.2024г. 

Н. Бачева – Ще обърна внимание на допълнителната инсформация – на какво се обучават 

децата, в какви активности участват, какви са данните на входа и на изхода според 

изискванията за образование. Приложили сме и допълнителна инфромация за всички 

действащи услуги на територията на СО. 

Няма разисквания. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 5 

Против - 

Въздържали се 1 

 

Маг.-фарм. Саад Алуани - за 

д-р Антон Койчев – за 

Пламена Терзирадева – за 

Диян Стаматов – за 

Иван Пешев - за 

Емил Димитров – въздържал се 
 

По т. 2 от дневния ред: Доклад № СОА24-ДИ05-1665/1/20.06.2024 г. относно създаване на 

нова социална услуга – делегирана от държавата дейност - Център за настаняване от 

семеен тип за деца без увреждания (с приоритет непридружени деца мигранти и бежанци) 

с основни дейности: „ Резидентна грижа“, „Информиране и консултиране (като 

специализирана услуга)“; „Застъпничество и посредничество“; „Обучение за придобиване 

на умения (като специализирана услуга)“ с адрес: гр. София, район „Оборище“, ул. „Цар 

Симеон“ № 78, ет.2 (първи над магазини), ап.2 с капацитет 12 места. 

Н. Бачева – Продължаваме европейски проект, бяха настанени 12 деца, изпълняван съвместно с 

БЧК и Върховния комисариат за бежанците към ООН. След приключване на проекта СОС реши 

да отпусне средства за финансирането на проекта до разкриването му като държавно 

делегирана дейност. Предлагаме от 01.07.2024 г. да стане държавно делегирана дейност, за да 

гарантираме устойчивост. 

 

Няма разисквания. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 



Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 7 

Против - 

Въздържали се 1 

 

Маг.-фарм. Саад Алуани - за 

д-р Антон Койчев – за 

Борис Бонев - за 

Пламена Терзирадева – за 

Диян Стаматов – за 

Диана Тонова - за 

Иван Пешев - за 

Емил Димитров – въздържал се 

 

По т. 3 от дневния ред: Доклад № СОА24-ДИ05-1172/2/18.06.2024 г. относно приемане на 

решение за промяна на броя на потребителите на Център за социална рехабилитация и 

интеграция (с приоритет възрастни и деца с нисък ръст)- гр. София, район „Оборище“, 

ул. „Св. св. Кирил и Методий“ № 78 от 20 на 30, считано от 01.07.2024 г. 

Н. Бачева – това е уникална за столицата услуга, в която се помещават „малките“ хора. 

Управлява се от сдружение „Малки български хора“, по техни данни в София има 

необходимост от около 35 места в подобен център за дневно настаняване. Затова ние 

предлагаме капацитетът на центъра да бъде увеличен от 20 на 30 места. 

Д-р Койчев – Препоръчвам на колегите, които не са ходили, да отидат да видят какво са 

направили в годините. Ние от миналия мандат имаме грижа за тях. Радвам се, че сега това се 

надгражда и показва континуитет в политиките. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

Маг.-фарм. Саад Алуани - за 

д-р Антон Койчев – за 

Борис Бонев - за 

Пламена Терзирадева – за 

Диян Стаматов – за 

Диана Тонова - за 

Иван Пешев - за 

Емил Димитров – за 

 

По т. 1 доп. от дневния ред: Доклад № СОА24-ВК66-5442/21.06.2024 г. относно 

приемане на годишните финансови отчети и годишните доклади за дейността за 



2023 година на общинските еднолични дружества с ограничена отговорност и 

едноличните акционерни дружества, освобождаване от отговорност на 

управителите, членовете на съветите на директорите, членовете на Управителен и 

Надзорен съвет 

Пр. Прошков – Ако има въпроси, г-жа Димитрова като водеща на балансови комисии, може да 

отговаря на всички въпроси. Имаше становища и на други комисии досега. 

Б. Бонев – Ако може да обобщите, от управителните органи на лечебните заведения, дали 

всички освобождаваме от отговорност, никой не освобождаваме? 

Д. Димитрова – Не е предложенио освобождаване от отговорност на ръководството на 

Четвърта МБАЛ поради очакванията за предстоящо преструктуриране на лечебното заведение, 

както и ДКЦ ХХVІІІ във връзка с ревизионния акт на дирекция „Общински приходи“, 

установените задължения на дружеството за минали периоди и необходимостта от 

преизчисляване на възнагражденията на предишния управител. Затова не сме предложили 

освобождаване и на предишния управител. 

Д. Тонова – Групата на БСП беше на мнение, че тези доклади трябва да вървят разделени за 

търговските дружества и за дружествата – лечебни заведения. По тази причина в годините сме 

се въздържали от подкрепа на тези доклади. Аз лично в момента ще се въздържа по този доклад 

с допълнителен аргумент по отношение на освобождаването от отговорност. Това е в контекста 

на първата част от изказването ми. Нямам никакви резерви, нито забележки. Като цяло смятам, 

че общинските търговски дружества лечебни заведения се справят значително по-добре от 

дружествата, които имат стопанска дейност. Затова трябваше да бъдат разделени. По 

отношение на освобождаването от отговорност има един момент, свързан с бъдещото ново 

управление на тези дружества, което би следвало да стъпи „на здраво“. Има седем ТД, за които 

предстоят процедури, тъй като са с изтекли договори или изтичащи в края на годината. Имам 

внесен доклад за такива предстоящи процедури. Такъв доклад се подготвя и от други колеги и 

от общината. Според мен дружествата, за които следват такива процедури, трябва да имаме по-

различно отношение с оглед факта, че освобождаването от отговорност означава презюмиране 

на правните възможности за търсене на такава по реда на ТЗ. Т.е. ака, когато новото ръковство 

влезе се установят липси, загуби и действия, които са ощетили дружеството, те следва да се 

претендират по общия ред. Затова аз лично ще се въздържа и го казах на председателски съвет. 

Там се обединихме около идеята, че освобождаването от отговорност, особено при дружества, 

за които предстои процедура, би следвало да не се извършва, защото нямаме и критерии, по 

които ние да установим дали трябва или не да бъде освободен от отговорност, както и нямаме 

задължение да освобождаваме от отговорност. Смятам, че седемте дружества, които предстоят 

като процедури, за тях следва критерият „освобождаване от отговорност“ би следвало да се 

прилага с оглед предстоящите действия, т.е. те не трябва да бъдат освободени от отговорност. 

Д-р Койчев – да отбележим, че г-жа Марта Георгиева се включва в заседанието. 

Пр. Прошков – Тъй като визираното от Д. Тонова не касае здравинет заведения и не е в обхвата 

на здравна комисия, наистина имаше дебат на председателски съвет по отношение на 

критериите, защото съществува един формален критерий по отношение на финансови 

резултати, но дори и той не е приложим в някои случаи. Ние застъпихме тезата, че има 

обективни обстятелства, когато отрицателния резултат се дължи на обективни фактори извън 

управлението на дружеството. Няма да започвам в здравна комисия дебат по икономически 



рамки и други транспортни въпроси. Но г-жа Тонова е права, че по отношение дори на пръв 

поглед имат положителен финансов резултат, но може да има други съображения, които ни 

карат да се въздържаме от подобно действие, в случая аз приемам констатацията на един от 

вносителите г-н Димитров, че един от критериите би бил този. Ние можем в индивидуални 

случаи да обърнем внимание. Според мен е безспорно това за ДКЦ ХХVІІІ и за Четвърта 

МБАЛ. Имаше и дружества, които са с изтекъл мандат или предстои да изтече, но те са извън 

здравна комисия. 

Д-р Койчев – В понеделник имахме извънредно заседание по искане на г-н Бонев, набелязахме 

стъпките, тъй като така или иначе ситуацията е такава, че трябва да ги осъществяваме – отдавна 

взетото решение за обединяване на Четвърта и Втора МБАЛ. 

Д. Димитрова – Във връзка с проведеното извънредно заседание на здравната комисия 

общинските съветници се обединиха около концепцията за предстоящо вливане на Четвърта 

във Втора МБАЛ, като разгледахме какви са стъпките, през които трябва да мине процедурата, 

считаме за целесъобразно да предложим в решението, което се объсжда по доклада с номер, 

завършващ на 5442 от 21.06. да дабовим т. VІ със следното съдържание: да изберем одиторите 

на двете дружества, защото отчетите трябва да бъдат заверени от одитор и да се внесе доклад за 

вливането на Четвърта във Втора МБАЛ. И в тази връзка предлагаме да се създаде т. VІ със 

следното съдържание:  

1.      Избира Радка Маринова Боевска – регистриран одитор, диплома № 0270, издадена от 

ИДЕС, да извърши независим финансов одит на междинните и на годишния финансов отчет за 

2024 г. на „Втора МБАЛ-София” ЕАД“. 

2.      Избира Нигохос Крикоров Канарян - регистриран одитор, диплома № 0859, издадена от 

ИДЕС, които да извърши независим финансов одит на междинните и на годишния финансов 

отчет за 2024 г. на „Четвърта МБАЛ-София” ЕАД – “ 

3.      Задължава изпълнителните директори на „Втора МБАЛ-София” ЕАД и на „Четвърта 

МБАЛ-София” ЕАД да сключат договори със съответните регистрирани одитори, съобразно 

настоящото решение и действащата нормативна уредба.” 

В основанията да се допълнят основанията, свързани с избора на съответния одитор. Мотивите 

за вземане на такова решение са да може да се изготвят отчети към 31.05. веднага, да се 

одитират и до средата на юли да можем да внесем доклад, който на заседанието на 25.07. да се 

приеме и да се премине към следващия етап на процедурата по вливане. 

Б. Димитров – Това досегашните одитори ли са, които са одитирали и отчетите за 2023 г.? 

Д. Димитрова – Да. Допустими са. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага следните 

допълнения: 

В правните основания да се допълнят: 

„на основание чл. 221, т.4 и т. 6 и чл. 248 от Търговския закон, чл. 37 от Закона за 

счетоводството, чл. 4, чл. 6, ал. 2 и ал. 3 от Закона за независимия финансов одит, чл. 20, ал. 1, 

т.4, т. 5 и т. 21 и чл. 21, ал. 1, т. 7 и т. 23 и чл. 59, ал. 3 от Наредбата за общинските лечебни 

заведения“ 



Нова т. VІ със следното съдържание: 

VI. 

1.      Избира Радка Маринова Боевска – регистриран одитор, диплома № 0270, издадена от 

ИДЕС, да извърши независим финансов одит на междинните и на годишния финансов отчет за 

2024 г. на „Втора МБАЛ-София” ЕАД“. 

2.      Избира Нигохос Крикоров Канарян - регистриран одитор, диплома № 0859, издадена от 

ИДЕС, които да извърши независим финансов одит на междинните и на годишния финансов 

отчет за 2024 г. на „Четвърта МБАЛ-София” ЕАД – “ 

3.      Задължава изпълнителните директори на „Втора МБАЛ-София” ЕАД и на „Четвърта 

МБАЛ-София” ЕАД да сключат договори със съответните регистрирани одитори, съобразно 

настоящото решение и действащата нормативна уредба.” 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 5 

Против - 

Въздържали се 3 

 

Маг.-фарм. Саад Алуани - за 

д-р Антон Койчев – за 

Марта Георгиева - за 

Пламена Терзирадева – за 

Диян Стаматов – за 

Диана Тонова – въздържал се 

Иван Пешев – въздържал се 

Емил Димитров – въздържал се 
 

По т. 2 доп. от дневния ред: Доклад № СОА24-ВК66-5440/21.06.2024 г. относно приемане 

на годишните финансови отчети и годишните доклади за дейността за 2023 г. на 

общински дружества в ликвидация. 

Няма изказвания и въпроси. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 5 

Против - 

Въздържали се 2 

 

Маг.-фарм. Саад Алуани - за 

д-р Антон Койчев – за 

Марта Георгиева - за 

Пламена Терзирадева – за 



Диян Стаматов – за 

Иван Пешев – въздържал се 

Емил Димитров – въздържал се 
 

По т. 3 доп. от дневния ред: Доклад № СОА24-ВК66-5480/25.06.2024 г. относно даване на 

съгласие от Столичен общински съвет за съвместно участие на СОАПИ и 

Биотехнологичен и здравен клъстер България в проект „PRECISEU – PERSONALIZED 

MEDICINE EMPOWERMENT CONNECTING INNOVATION ECOSYSTEMS ACROSS 

EUROPE“ към работна програма HORIZON-EIE-2023-CONNECT-03. 

Присъстват представители от клъстера, директорът на СОАПИ. 

Пр. Прошков – Ако има въпроси, по-скоро представителите на биологичния и здравен клъстер 

и директорът на СОАПИ са налице. Това е проект с доста партньори от ЕС, свързан е с 

персонализираното здравеопазване, създаване на иновационни практики, иновационни долини, 

изключително авангарден и добър проект, за който нашите участници в лицето на тези две 

организации очакват финансиране от Министерството на иновациите. Финансов ангажимент от 

СО няма. Единствено ни трябва одобрение, за да може да се кандидатства. Всички партньори 

едновременно кандидатстват в общия фонд от 22 млн. евро. В случая съфинансирането от МИ 

по закона за насърчаване на научните изследвания и иновациите следва да бъде предоставено 

от тях. При условие, че такова съфинансиране не се предостави, не носи последващи санкции и 

последващо изтегляне на СОАПИ. Беше направена презентация от клъстера в ПК по МСТЕПП. 

С. Алуани – Самото представяне преди малко го чух в комисията, но имам по-голям интерес 

към този проект и бих искал да разбера допълнителни възможности за по-тясно сътрудничество 

с организацията и имплементиране на някои добри европейски практики в София като първа 

стъпка, след това да се разшири обхвата и в България. Моите наблюдения са, че тук липсва 

дори информация за здравиня статус на гражданите. Иска ми се да поговорим по тази тема. 

Лично аз имам голям интерес като общински съветник да следя развитието и участието ни по 

тази програма и по-тясно сътрудничество, за да можем да направим достъпни някои 

достижения на технологиите и науката и за софиянци. Чрез ресурсите на общината да направим 

първите крачки за това. Моят въпрос е: Какво можем като първи стъпки да предприеме до края 

на годината да има резултат? Аз виждам, че ние нямаме дори базова информация за това какво 

е разпределението на пацинетите по социално значими категории – сърдечно съдови 

заболявания, диабет. Много от ДКЦ нямат сайт или той не дава пълна информация, не дава 

възможности на пациентите по какъв най-лесен начин могат да достъпят ресурсите на 

общинското здравеопазване. Дали можем да си партнираме по тази тема, аз изявявам желание и 

протягам ръка. 

Кристина Ескенази – Днес в рамките на това събеседване в две роли ще се представя. 

Председател съм на Биотехнологичен и здравен клъстер в България, но също така съм и 

национално контактно лице по Хоризонт ЕВропа. Точно в Клъстер Хелт. Очаквах най-много 

въпроси от здравната комисия. За клъстера – имаме НПО, имаме успешни проектни 

предложения по Хоризонт. Едното е свързано точно със здравни данни, първият Делта Хелт 

Хъб в четири държави. Много умело работим по темата. Това, което виждаме като потенциал в 

иновационната долина, която е част от новата едропейска програма, предложена и защитена от 

България. 26 партньора от 11 региона, сред които са Белгия, Германия, Испания, франция, 

Полша, вкл. и Украйна, ние считаме, че трябва да вземем отношение във възстановителнияп 

лан на Украйна. Когато говорим за иновационни долини отбелязвам, че ЕС има подписано 



споразумение само с една единствена иновационна долина, която е именно тази, има две в 

Пловдив и Варна, но те не със статут на европесйки долини. Персонализираната медицина 

включва различни иновации, постижения, които вече са достъпни в голяма част от Европа. В 

Дания средната продължително на живота е 85 години. Те са с най-добре развитото дигитално 

здраве, диагностика. В България въпреки опитите, напр. българският геном, са част от темите, 

по които много работим. В рамките на този проект има осем работни пакета, като нашият 

клъстер ще бъде водещ по един от тях – тренингите и подготовката на различните региони по 

най-добрите практики, които сме идентифицирали. Участието на СОАПИ и СО в този процес 

ще бъде в крайните два пакета – предоставяне на възможности и достъп до европейска 

инфраструктура, обмен на най-добри практики, вкл. и финансиране на компании, вкл. и 

бощински блоници, поликлиники, тъй като ние вярваме, че с един добър мониторинг, 

имплементация на дигитализация и иновации възможността ние да не сме на първо място в 

Европа ще се увеличи. Проектът е 5 години, нашето желание е да продължим да работим в 

сътрудничество със СО, подготвяме и други предложения. Ще ви дам цифри, като контактно 

лице по Хоризонт, от общ бюджет близо 9 млрд евро на ЕК, ние сме успели да спечелим и 

усвоим едва 5 млн. евро. За новия програмен период, който се осъществява в последните три 

години, от 3,1 млрд. евро ние сме усвоили 4,1 млн. евро, от които клъстера е част от тези 

цифри. Във всеки един етап ще имаме нужда да работим и да оказваме подкрепа на 

иноваторите от България и цяла Европа. 

Пр. Прошков – Аз подкрепям казаното от г-н Алуани, със здравна комисия и комисията по 

дигитализация и иновации, която съчетава и икономика, може да се премине и по други теми в 

съвместна работа с Вас, след като имате опит. Благодарим за това, че партнирате на СОАПИ. 

Можем в бъдеще да организираме презентация на Вашия клъстер. Аз самият с изненада научих, 

че в България има компании, които са на ръба на авангарда на технологиите. Добре е да търсим 

варианти за сътрудничество. Персонализираната медицина и телемедицината е неизбежното 

бъдеще. 

Д. Тонова – За мен в случая това решение с всички позитиви, които биха изходили от подобен 

съюз и партньорство, не поражда абсолютно никаква сигурност и гаранция, ни то правни 

последици. Тъй като очевидно финансирането не е осигурено, на Вас това съгласие Ви трябва 

формално, за да встъпите? 

Кр. Ескенази – Условие е на ЕК, за да се структурира консорциумът. Във всеки един момент 

има процедура, тя е доста бърза и лесна, за оттегляне в случай, че някой от партньорите не 

успее да поеме ангажимент. Имаме доста ясни указания от МИР за процедурата, която трае 4 

месеца, вкл. програмите, които биха могли да се бюджетират – Националния иновационен фонд 

и Фонд „Научни изследвания“. Още в началото на м. юли ще имаме среща с консорциума и ЕК, 

които са готови и ще дадат конкретни указания на държавните органи, в случая МИР. Не само 

България, но и други европесйки държави, когато става дума за регионални проекти, много 

често финансирането се очаква да е на национално ниво, а в същото време основна роля играят 

регионите. Това е процес, който последните години е стартирал и ЕК ще окаже цялата 

съвещателна дейност и ще участва, за да подкрепи колегите от МИр да се подготвят. ЕК ни 

дава срок повече от година, тъй като проектът е дълъг. Участието на СОАПИ е след втората 

година. В рамките на проекта има много интересно изследване, в което ние ще можем да 

разберем каква е нашат екосистема, какви компании, ние знаем част от тях, да можем да 

прихванем кави са нуждите на нас лично. Комбинирано е с дигитализация, биотехнологии и 

т.н. 



Пр. Прошков – Благодаря на всички колеги, тъй като въпросното споразумение за помощта 

беше сключено два дни преди предишната ни сесия. Бяхме говорили с всички групи, да 

свикваме в понеделник извънредно заседание. Но тъй като този проблем се оказа, че всички 

кандидатстващи имат нужда от одобрение на общинските съвети и общини, се отпусна 

допълнителен срок за такива пълномощни. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против  

Въздържали се - 

 

Маг.-фарм. Саад Алуани - за 

д-р Антон Койчев – за 

Марта Георгиева - за 

Пламена Терзирадева – за 

Диян Стаматов – за 

Диана Тонова - за 

Иван Пешев - за 

Емил Димитров – за 

 

По т. 4 доп. от дневния ред: Писмо № СОА24-МЦ29-300/21.06.2024  относно извършване 

на ремонт в Клиника по вътрешни болести към УПМБАЛ-София „Св. Йоан Кръстител“ 

ЕАД 

Проф. Димитров – В болницата водеща е вътрешната клиника, успяхме да привлечем колеги от 

други болници. Хората искат много добри заплати, апаратура и отлични материално-битови 

условия. Молбата ми е да бъде заложено това в бъдеще за основен ремонт на вътрешната 

клиника, където имаме отделения по ендокринология, пулмология, нефрология, кардиология. 

Това са много дефицитни специалности. Досега сме правили ние със собствени средства 

козметични ремонти. 

Д-р Койчев – Винаги ме е учудвала Вашата скромност. Тук всички колеги знаят, че Първа 

градска пое основната тежест, единствената болница с реанимация, по време на Ковида. 

Резултатите като излекувани и преживели болни бяха едни от най-добрите, с много ниска 

смъртност. Аз самият бях пациент. Нуждата е ясна. Приложили сте КСС. 

Проф. Димитров – Ние апаратура си купуваме със собствени средства, но не може без отлични 

битови условия. Оправихме заплатите, купихме апаратура със собствени средства. Искаме 

смяна на ВиК, на ел-инсталацията. 

Д-р Койчев – Подготвяме доклад. 

Комисията подкрепя искането. Да се изпрати на Ив. Василев за подготовка на доклад до СОС. 

Съвносители ще бъдат Саад Алуани, Диана Тонова, Антон Койчев. 



Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 5 доп. от дневния ред: Писмо № СОА24-МЦ29-303/24.06.2024 г. относно включване 

на сградата в капитала на „ДКЦ ХХХ-София“ ЕООД 

Д-р Койчев – ДКЦ не беше в добро финансово състояние, но с подкрепата на общината вече е 

различно. Настъпил е моментът сградата да бъде в капитала, за да може още по-добре да се 

менажира сградния фонд. 

Искането беше представено от Костадин Иванов, гл. счетоводител. Причините за искането са- 

да кандидатстваме по различни програми за енергийна ефективност, ремонти, подобрения. 

Чисто финансово, когато в отчетите имаме едни направо милиони в актива и в пасива, изглежда 

по-добре за потребителите на тази информация. 

Д. Димитрова – Обсъждахме с д-р Недялков, той дойде в дирекцията за консултация, 

действително дружеството има учредено право на ползване, така или иначе заплаща разходите 

за поддръжка и за битови отпадъци. Дружеството може да си позволи тези разходи, особено 

след като ще може да кандидатства по различни финансови инструменти. Би било добър старт, 

ако СОС вземе такова решение. 

Д-р Койчев – Не са от тези дружества, които МДТ биха ги затруднили. 

Комисията подкрепя искането. Да се изпрати на Ив. Василев за подготовка на доклад до СОС. 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 6 доп. от дневния ред: Писмо № СОА24-МЦ29-305/24.06.2024 г. относно покана за 

участие в комисия за провеждане на конкурс по реда на Кодекса на труда /КТ/ 

Комисията определя Ваня Григорова, Антон Койчев, Саад Алуани. 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 



По т. 4 от дневния ред: Разни 

Поради изчерпване на дневния ред д-р Антон Койчев закри заседанието в 12.50 часа. 

Протоколът е изготвен на 01.07.2024 г. 

Изготвил: 

Б. Цонева-главен 

експерт 
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